

國立臺灣藝術大學 外國學位生境外學歷聲明書

Declaration for Overseas Certificates of International Degree Students

Version 2020.April.16

本人因尚未取得正式畢業證書，或於本次報名結束前無法取得經過中華民國駐外館處驗證後的畢業證書、學位證書、完整成績單等學歷證明文件，故在此聲明本人所持境外學歷符合中華民國境外學歷認可之相關法律。

I, the undersigned, declare that the overseas academic documents I provided, including certificate of degree, certificate of graduation, and full transcripts, in this application follows the regulations regarding overseas academic certificates of Ministry of Education, R.O.C.

本人保證所取得之國外最高學歷或同等學歷證明文件確為教育部認可，且經我國駐外使領館、代表處、辦事處或其他經外交部授權機構（以下簡稱駐外館處）驗證屬實，並保證於錄取報到時，繳交經駐外單位驗證之外國學校畢業證書影本與成績單影本（中文或英文翻譯本）。

I guarantee that the highest educational diploma or certificate I submit shall be recognized by R.O.C. Ministry of Education and authenticated by the overseas R.O.C. Embassies or Representative Offices (any educational qualification from Mainland China is not recognized or accepted). Upon registration, a photocopy of the certified diploma or certificate and full transcripts shall be submitted with a notarized translation in either Chinese or English.

所有相關文件（正本及其影本）均同意授權貴校查證，如有不實或不符規定或變造之情事，於入學前經查證屬實，本人願接受貴校撤銷入學資格處分；若於入學後查證屬實，本人願接受貴校註銷學籍，且不發給任何有關之學分證明或畢業證書之處分。

The above information and documents are subject to further verification. If any of the information and/or documents is found to be invalid or false before I register, I have no objection to be deprived of my admission from NTUA. If any of the information and/or documents is found to be invalid or false after being admitted as an NTUA student, I have no objection to be deprived of registered student status and dismissed from NTUA, and no transcript or diploma will be issued.

申請人資訊 Applicant

姓名 Name		國籍 Nationality	
申請學位 Program you apply in NTUA	<input type="checkbox"/> 學士班 Bachelor <input type="checkbox"/> 碩士班 Master <input type="checkbox"/> 博士班 Ph D		
所持境外最高學歷 The overseas highest academic certificate you are holding.	最高學歷所在國家/地區 The country that your highest degree is in	學校名稱 Name of the school / university	所持學位 Degree you are holding
	<input type="checkbox"/> 香港或澳門 Hong Kong and Macau		<input type="checkbox"/> 高中 High School <input type="checkbox"/> 學士 Bachelor <input type="checkbox"/> 碩士 Master
	<input type="checkbox"/> 中國大陸 Mainland China		<input type="checkbox"/> 高中 High School <input type="checkbox"/> 學士 Bachelor <input type="checkbox"/> 碩士 Master
	<input type="checkbox"/> 其他國家 Foreign Countries		<input type="checkbox"/> 高中 High School <input type="checkbox"/> 學士 Bachelor <input type="checkbox"/> 碩士 Master

申請人簽名
Signature of Applicant

日期 Date of Signature: _____(y)_____(m)_____(d)